



Date: 05/08/2026

Ref: IHC/SBS-LB/481/2026

التاريخ: 2026/08/05

المرجع: IHC/SBS-LB/481/2026

Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Results of International Holding Company PJSC Board of Directors' Meeting (the "Company")

الموضوع: نتائج إجتماع مجلس إدارة الشركة العالمية القابضة ش.م.ع ("الشركة")

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Please be informed that the Board of Directors' meeting took place today, **Wednesday August 5, 2026, at 3:30 PM**, in the presence of all board members, where the Board resolved the following:

نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة قد اجتمع اليوم الأربعاء الموافق **5 أغسطس 2026** في تمام الساعة الثالثة والنصف عصراً، بحضور جميع أعضاء مجلس الإدارة، حيث اتخذ المجلس باجتماعه المنعقد القرارات التالية:

1. Approved the interim condensed consolidated financial statements for the period ended 30 June 2026.
2. Approved the Management Discussion & Analysis Report for the period ended 30 June 2026.

1. المصادقة على البيانات المالية المرحلية الموحدة المختصرة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2026.
2. اعتماد تقرير مناقشة وتحليل الإدارة للشركة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2026.

The Board also discussed various business matters related to the Company's activities that do not have a substantial impact on the share price.

كما ناقش المجلس أموراً عامة متعلقة بأعمال الشركة والتي ليس لها تأثير جوهري على سعر السهم.

Thanks, and regards

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،


Syed Basar Shueb – Managing Director



Copy to:

نسخة إلى

- Capital Market Authority – Abu Dhabi, United Arab Emirates

- هيئة سوق المال – أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

